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Jørgen Møller skrev referatet

08:00
Østparken 129C 5220 Odense

Intet blev refereret

Intet blev refereret

5 okt.

lørdag

Jørgen, Børge, Jess Steen og John deltog på mødet

Der var ingen afbud

Valg af referent01

Jørgen valgt til referent

Beskrivelse

Godkendelse af referat fra sidste møde02

Referat godkendt uden bemærkninger

Beskrivelse

Siden sidst - bordet
rundt

03



Artikel fra Folketidende vedr arrangementet skal på hjemmeside/Facebook (Jørgen)

Intet blev refereret

John

Udviklingsmøde for blærekræftområdet - John fortalte om at kvinder have organbesparende operationer som et mål.

Oplysnings dag Nakskov mange deltagere og interesserede elever - ny runde i maj måned

Bootcamp på Skejby med kommende kirurger, bl a med samtaler med lægerne om patientrollen. Lang dag, men
givende

Datapolitik skal udvikles og medsendes til nye medlemmer. John havde oplæg med.

Velkomstbrev på vej

Anna

eneste nyhed er et punkt senere

Jan

Intet nyt

Poul

Senere punkt

Børge

Intet nyt

Jørgen

Intet, s enere

Beskrivelse

Økonomi og medlemstal04

138 medlemmer kassebeholdning ca 377.000 kr -

Regnskab rundsendt

Bogføring er up-to-date

Beskrivelse

Hjemmeside (ny løsning hos KB) - IT løsninger -
opdatering
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Intet blev refereret

Intet blev refereret

Anna fortalte om arbejdet med opstart af gruppen. Tak for 47000 kr

Pengene skal bl a bruges til at billiggøre et seminar - der er mindst 6 interesserede fra forskellige dele af landet.

Jan leverer mailadresser til Anna på de interesserede.

Debat om form og indhold - eksempelvis ambassadører

Indlægsholdere er på plads, Berit Kiesbye om hjælpemidler, Simone
Brandt (nyrer)

Evt indlæg om lukkemuskler i urinvejene ?

Hjemmeside fungerer, stof der skal bringes på siden sendes til Jørgen på jorgen@zone13.dk

Ny folder nævnt -

kommentarer vedrørende qr koder, der skal suppleres med tekster der er sigende pga målgruppen - enighed om at
udbygge med tekst som helst skal være vedligeholdelsesfri

Kontakt med Medac fra John folder gøres færdig (Jørgen-Medac)

Små film til hjemmesiden vedr bl a operationer er undervejs, skal oversættes (John)

Symptomer skal beskrives, så folk reagerer og kommer til læge.

UNIOO løsning skal udvikles

Medlemsskaber skal tydeliggøres i forhold til KB

Beskrivelse

Udflugt for medlemmer 2024 i
Odense
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Poul og Frank ledede en fin tur, der deltog 27 mennesker - tak til Jan for at være bagtrop.

Budgettet holdt nogenlunde med en mindre overskridelse.

Det har været spændende at arrangere turen.

Næste års udflugt kan tages op på næste møde - udflugter generelt tages op i forbindelse med seminaret

Beskrivelse

Pårørendegruppe07

Anna

Beskrivelse

Seminar 2025 -
indlægsholdere/emner
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Videoer skal evt gennemses og oversættes i samarbejde med hospitalerne.

Der skal være god tid til at snakke blandt medlemmerne

Pris for deltagelse på seminaret fastholdes på 400 kr pr person

Frokosten søndag skal der være tilmelding til

Kontakt vedr seminaret skal være til Jan - skal fremgå af indbydelsen

Der er 543 på Facebook-gruppen - den bliver flittigt besøgt.

Næste møde er 1. Februar 2025 kl 10 i Odense (Kløvervænget 18, Odense)

Hvis nogen skal have andre bestyrelsesmedlemmers hjælp, så henvender man sig direkte

Udflugt 2025 - Poul kigger videre

Facebookgruppen09

Næste møde10

Evt11
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